
 

 

 
Norsk Pointerklub 

REFERAT 
STYREMØTE 
27.09.21 

   

 

MØTETYPE Møte via Teams 

MØTELEDER Rune Hoholm 

PROTOKOLLFØRER Anne Grethe Hafslia 

DELTAKERE 

Rune, Ulf, Frank Theodor, Lars Morten, Andreas, Morten, Ingrid og Anne Grethe. 
Fra AR: Terje Steinsund 
Fra NPK butikken: Karianne Kayser 
 

 
 
Rune ønsket velkommen. 
 

Emner på dagsordenen 
 
 

SAK 68/21 
REFERAT SISTE MØTE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Referat fra styremøtet 18.08.21 var sendt ut i etterkant av møtet.  
 
 

KONKLUSJONER 
Referat fra styremøtet 18.08.21 var godkjent via e-post. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 
 

SAK 69/21 

ARBEIDET I 
AVLSRÅDET 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Uttakskriterier Nordisk Pointermatch 2021. 
2.Økonomisk støtte til deltakere. 
 

KONKLUSJONER 

1.Uttakskriterier Nordisk Pointermatch. Sven Tore er kontakt opp mot arrangør i Finland. AR har kommet med 
følgende forslag til uttakskriterier: 
*Lavland 2019 gange med en 



 

 

*Lavland 2020 gange med to 
*Lavland samme år gange med tre 
*Startet og premiert i VK lavland 
*Høst samme år gange med en 
*Ved lik poengsum, teller premiert på felt Sverige, Danmark og Finland har fortrinn. 
 Styret NPK støtter forslaget til uttakskriterier. 
 
2.Hver deltaker får kr.3000 i støtte. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Offentliggjøre uttakskriteriene til Nordisk Pointermatch Terje Steinsund/AR  

 
 
 

SAK 70/21 
NPK BUTIKKEN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Karianne informerte om status og forslag til innretning videre 
 

KONKLUSJONER 

Karianne informerte om vareutvalget i NPK butikken. Vi har en rikholdig butikk med varer av god kvalitet. 
Styret i NPK gir Karianne fullmakt til å supplere varelageret ved behov. 
Prissettingen av varene blir uten frakt. Fra 01.01.21 bruker Karianne «My bring» for å sende varene. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 71/21 

NM-SKOG OG NM-
HØYFJELL 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Rune informerte 
 

KONKLUSJONER 

NM-skog: Steinar Volden er prøveleder. Dommere og terreng er i orden.  
NM-høyfjell: Det er begrenset påmelding, med 2 dagers VK. Arrangementskomiteen har god kontroll på dommere 
og terreng. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 72/21 

INFORMASJON FRA 
MØTE MED DR’ENE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 



 

 

Ulf informerte om møte med distriktskontaktene. 
 

KONKLUSJONER 

Det er god dialog med distriktskontaktene. Mentorordningen ble tatt opp på møtet. DR’ene skal rapportere til Ulf 
hvem som er mentor i de ulike distriktene. Dette blir publisert på hjemmesiden etter hvert.  
Det blir et nytt møte med DR’ene i januar, hvor man oppsummerer året og forbereder RS.  
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 

SAK 72/21 

HJEMMESIDEN TIL 
NPK 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Andreas informerte om status oppdatering 
 

KONKLUSJONER 

Hjemmesiden til NPK blir hovedtema på neste styremøte. 
Andreas Tangård overtar som webansvarlig etter Karianne Kayser. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 

SAK 73/21 

PROFILERING AV 
POINTEREN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

 
 

KONKLUSJONER 

Det er viktig å gi heder og ære når folk lykkes med pointeren, og at dette publiseres.  
Diplomer og annet skal deles ut på medlemsmøter/treff i distriktene. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 74/21 
EVENTUELT 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Info fra sekretæren. 
2.Økonomi. 
3.Neste styremøte. 

KONKLUSJONER 

1.NPK har i dag 1000 medlemmer. 
2.Rune informerte om status økonomi. NPK har en sunn økonomi. 
3. Neste styremøte blir 10.11.21 kl.20.00 på Teams. Evnt. 09.11.21. 



 

 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

3.Sende ut invitasjon og saksliste til styremøte. Rune  

 


